
BOSTADSRÄTTSFÖRENINGEN LYFTA 

INFORMATION  KAMERAÖVERVAKNING I GARAGET. 

 
  
Vad är anledningen till att vi vill filma i garaget? 
  
Det har skett skadegörelse på bilar i flera omgångar, idag är det mer än 10 bilar som fått grova 
repor och eller skador som motsvarar en skadegörelsekostnad mellan 200–500 tkr. 
 
Det har skett inbrott i källarförråd och enda vägen dit är via garaget. Kostnaden att återställa 
sönderbrutna källardörrar beräknas till ca 30 tkr. 
 
Förmodligen kommer rökningen och diverse nedskräpning i garaget att upphöra. 
  
Vad har vi gjort för att försöka förhindra brott? 
  
1.     Vi har ändrat portkoder till trappuppgångar som kan användas till att komma in till garaget.  

2.     Vi i föreningen har även försökt att gå ner i garaget på slumpmässiga tider för att upptäcka 
eventuell skadegörelse. Problemet kvarstår. 
  
  
Vad är ändamålet med kameraövervakningen? 

Vi vill förebygga samt utreda brott och skador som utförs i garaget. 
  
Hur gör vi för att följa lagar och regler enl. datainspektionen? 
  
- Material lagras i upp till 60 dagar, därefter raderas det.  
  
- Endast två personer har tillgång till att använda utrustningen för att se inspelat material. 
  
- Utrustningen kommer finnas i ett inlåst rum där det är inlåst i ett skåp som endast specifika 
personer får använda. 
  
- Filmströmmarna kommer inte att delas ut till någon annan än Polismyndigheten då eventuellt 
brott skett. 

- Vi har lagt skyltar vid ingångar till garaget att det är kameraövervakat. 

- Vi publicerar all information om gällande kameraövervakning på vår hemsida och eventuella 
andra informationsforum (boappa, mm). 
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